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جلوی افزایش قیمت پوشک بچه گرفته شود
من مادر 2 فرزند خردسال هستم که هردو نیاز به استفاده 
از پوشــک دارند، دیروز که برای خرید پوشک به داروخانه 
مراجعه کردم در کمال تعجب دیدم قیمــت آن 2٠٠هزار 
تومان افزایش پیدا کرده است، یعنی من برای خرید 2بسته 
پوشک باید ٤٠٠هزار تومان بیشتر از قبل پرداخت می کردم. 
این افزایش ناگهانی و غیرمنطقی برای چیست؟ حدی برای 
افزایش قیمت نیست؟ الان تکلیف من و افرادی مانند من که 
2 یا 3فرزند خردسال در خانه دارند چیست؟ لطفا مسئولان 
به این وضعیت رســیدگی کنند و قیمت ها را به حالت قبل 

برگردانند.
خواجویی از تهران

تعداد واگن هــای قطار حومه ای اهواز به اندیمشــک 
افزایش یابد

به دلیل نبود واگن کافی و سرفاصله طولانی بین حرکت قطارها 
مردم در مسیر اهواز به اندیمشک و برعکس همواره روی پله ها 
و کف قطار نشسته اند درحالی که برای این مسیر طولانی پول 
بلیت صندلی داده اند. علت آن هم کمبود واگن های قطار و 
فاصله زیاد حرکت 2قطار اســت. مسافرانی که دائم در این 
مسیر تردد می کنند از مســئولان تقاضا دارند به این وضع 

رسیدگی کنند.
غزالی از اهواز

بیمارســتان باقرالعلوم اهر مردم را ناراضی و خسته 
کرده است

بیمارستان باقرالعلوم شهرستان اهر در آذربایجان شرقی 
از هر جهت مشکل دارد و به گونه ای می توان گفت کارایی 
ندارد. بخاری ها و آبگرمکن ها خــراب، لامپ های برق و 
تلویزیون ها همینطور، دستگاه های ام آرآی،  سی تی اسکن 
و  رادیولوژی خراب و بسیاری چیزهای دیگر هم همینطور. 
برخی خدمات ازجمله کولونوســکوپی و سونوگرافی 
چندبعدی و غیــره هم که اصلا نــدارد. در همین مرکز 
پرمشکل بوفه بیمارستان لباس بیمارستان و دمپایی را 
به صورت اجباری و گران به بیماران می فروشد و سایر اقلام 
آن نیز چندبرابر بیرون از بیمارستان قیمت دارد. همه اینها 
در حالی است که بیماران و عشایر از شهرستان های اردبیل، 
پارس آباد،  خداآفرین،  آبش احمــد،  کلیبر،  اهر، هوراند، 
 ورزقان،  هریس،  مشگین شهر و روستاهای همجوار مدام 
به این بیمارستان و خدمات آن نیازمند دارند. از مسئولان 

تقاضای رسیدگی فوری و جدی داریم.
پورحسین از اهر

مشکلی برای اسکان کارتن خواب ها نداریم
سیدمحمد نقیب، مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران: بالغ بر ۱۸مددسرای 
سیار در میادین شهر تهران هستند و هریک از این مددســراها تقریبا ظرفیت ۴۰نفری دارند. آمادگی داریم که 
این ظرفیت را تا هزار نفر افزایش دهیم. البته با همین ظرفیت هم مشکلی برای اسکان کارتن خواب ها نداریم.

دغدغه سازمان محیط زیست را رفع می کنیم 
محســن قضاتلو، سرپرست سازمان مدیریت پســماند شهر تهران: ســازمان حفاظت محیط زیست معتقد 
است، نوع آلایندگی و خروجی دودکش زباله سوز چینی مشخص نیســت و نباید خریداری شود. با توجه به 

جلساتی که برگزار کردیم، می توانیم دغدغه مدنظر محیط زیست را برطرف و آنها را متقاعد کنیم.

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

پاساژ علاءالدین در تیررس خطرات 
تخلفات و چالش های ایمنی مشهورترین مرکز خرید موبایل تهران، تهدیدی برای پایتخت است

ساخت طبقه اضافی
اوایل سال1400، مالک پاساژ علاءالدین با مجوزی که از مدیریت 
شهری قبلی دریافت کرده بود، بدون توجه به ظرفیت سازه، اقدام 
به ساخت طبقه هفتم می کند. شــهرداری به دلیل عدم ظرفیت 
بارگذاری ساختمان، اجازه این ساخت وساز را نمی دهد و در نهایت 
در یک دعوای حقوقی، مالک محکوم می شــود تــا نمای ناایمن 
کامپوزیت را ایمن سازی کند و بار اضافی را از بام ساختمان بردارد.

بازی با افکار عمومی 
هفته گذشته با فشار رســانه ها و اقدام شــهرداری به شفاف ســازی  و تبیین وضعیت این 
ساختمان، مالک در اقدامی سؤال برانگیز پرده های مشــکی را که یک سال روی سازه را با 
آنهاپوشانده بود، برداشت و ظن اقدام برای ایمن سازی  ایجاد شد، اما مالک برای ایمن سازی  
اقدام یا مراجعه ای به شهرداری نکرده است؛ تا اینکه چند روز قبل شاهد پرده گذاری مجدد 
روی بنا بودیم و این بار با رنگ سفید. این کار بازی با افکار عمومی است و مالک باید بازی با 
افکار عمومی را تمام کند و حقوق شهر و شهروندان را محترم بداند و برای ملکش اقدام کند.

بدقولی در ساخت پارکینگ 
یکی دیگر از تخلفات درج شــده در پرونده پاساژ علاءالدین، تغییر 
کاربری پارکینگ و تبدیــل آن به واحدهای تجاری اســت. طبق 
پرونده های موجود در شهرداری مالک پاساژ 13سال پیش تعهد داده 
بود که در سال 1387 در خیابان نوفل لوشاتو برای پاساژ پارکینگ  
تأمین کند، اما متأســفانه نه تنها به این تعهد هم عمل نکرده، بلکه 

پارکینگ ساختمان را به واحد تجاری تبدیل کرده است.

بی توجهی به اخطارها 
مالک پاساژ علاءالدین متعهد شد که در مدت 3ماه نمای ساختمان 
را ایمن کند؛ برای همین البته به صورت صوری با نصب داربست 
روی ساختمان این کار را آغاز کرد، اما با گذشت حدود یک سال 
و به رغم اخطارهای مکرر شــهرداری همچنان هیچ گونه اقدامی 
برای ایمن ســازی  نما انجام نداده اســت. از طرفی به دلیل نصب 
داربست بر بدنه ساختمان، وضعیت ایمنی آن بحرانی تر شده است؛ 
به طوری که اوایل دی ماه امسال مالک پاساژ مهلت 2هفته ای برای 
ایمن سازی نمای در حال ریزش بنا گرفت که تاکنون در این زمینه 

اقدامی انجام نداده است.

مدتی است که ناایمن بودن پاساژ علاءالدین، معروف ترین مرکز خرید و 
فروش موبایل در پایتخت، به یکی از داغ ترین موضوعات خبری تبدیل 
شده است. این ساختمان مدت هاست در لیست ساختمان های ناایمن 
شهرداری قرار گرفته و حالا با ورود مدیریت شهری به پرونده اش، ماجرا 
جدیت بیشتری پیدا کرده است. مســئولان شهری اعلام کرده اند این 
بنا از لحاظ ایمنی در شرایط بحرانی قرار دارد و در 3سال اخیر 1٠اخطار 
دریافت کرده است. در این گزارش، پرونده ناایمنی پاساژ علاءالدین را از 

زبان فرداد عدالتخواه، شهردار ناحیه یک منطقه11 مرور می کنیم.

خطر در کمین است 
پاساژ علاءالدین برای تردد روزانه هزار نفر ساخته 
شده، ولی در شرایط فعلی به خاطر اقداماتی که 
مالک انجام داده روزانه بیــش از 1٠هزار نفر در 
آن تردد دارند. دلیل این موضوع تبدیل بخشی 
از مشاعات و پارکینگ به واحد تجاری و اجاره 
چند میز در یک واحد تجاری و در نتیجه فعالیت 
چندین نفر در یک مغازه است. این پاساژ به گفته 
مدیرعامل ســازمان مدیریت بحران شهرداری 
تهران از نظر سازه و نما در وضعیت c یعنی بحرانی 
قرار دارد و جان کســبه و مراجعان آن در خطر 
است. علی نصیری تأکید کرده: »ما با جان مردم 
شوخی نداریم و اگر ایمنی برای شهرداری محرز 

نشود، چاره ای جز پلمب نداریم.«

پریسا نوریگزارش
روزنامه نگار

نداشتن پایان کار 
 تبدیل پارکینگ و مشاعات به واحد تجاری 

تعویق در تامین ۱۳۸۷ پارکینگ  به مدت ۱۳ سال 
 ناایمن بودن بنای سازه 

 بارگذاری تیرآهن و مصالح ساختمانی بر بام 
 بی توجهی به اخطارهای مکرر شهرداری
 اجاره هر واحد تجاری به چندین نفر

تخلفات 
پاساژ 

علاءالدین 
چیست؟
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